



紀利華木球會  
CRAIENGOWER CRICKET CLUB

**Message from the President**

Dear CCC members,

I would like to extend my heartfelt thanks to all of you for your trust and votes yesterday enabling me to be elected as President of our Club. As the first Ordinary Voting Member to be elected as President over the past century, this marked a new page of our Club.

Throughout my thirty-five years of working for the civil service, I was honoured and privileged to be able to dedicate all my efforts to serve the best public interests. After retirement, I am so fortunate to be given another invaluable opportunity to serve the best interests of our Club members.

As I stressed during my election speech, my team and I are committed to bringing reforms to our Club in areas of corporate governance (which is one of the land lease requirements) as well as club operations. The keys to the reforms embrace transparency and accountability in General Committee decision-making processes, as well as members' participation in the processes.

We will on a quarterly basis report to all members the progress made in implementing our missions as specified in our election pamphlet, including: (a) attaining the best land-lease renewal terms; (b) disclosing pertinent tendering details and inviting members to propose prospective tenderers; (c) convening member forums and conducting member surveys to gauge members' views; (d) enhancing Club IT facilities; (e) informing members of GC decisions in a timely manner; and (f) embracing more talents of different age groups, genders as well as professions to help serve the Club.

While we will strive our efforts to serve the best interests of our members, your wise guidance and sound suggestions will definitely help us better focus our efforts.

Our team and I look forward to joining hands with all members with a view to making our club a sustainable, respectful as well as joyful recreational club. Thank you again.

Albert Wong  
President  
27 April 2024



## 紀利華木球會 CRAIENGOWER CRICKET CLUB

### 會長的話

親愛的 CCC 會員，

我想對昨天給予我信任和投票支持，使我當選為本會會長表示衷心的感謝。作為過去一個世紀以來首位被選為會長的普通遴選會員，這標誌着本會邁向新一頁。

在我過去三十五年的公務員生涯中，我很榮幸也很幸運能全心全意為最佳公眾利益服務。退休後，我有幸遇上另一個寶貴的機會，為本會會員最佳利益服務。

正如我在競選演說中強調，我和我的團隊致力於改革本會企業管治（這是本會租約要求之一）以及會所營運。改革的關鍵是理事會決策過程中的透明度和問責制度，以及會員的參與度。

我們將每季度向所有會員報告我們在履行競選宣傳單張提及的使命方面取得的進展，包括：（甲）爭取最佳官地租約續約條件；（乙）披露招標細節並邀請會員提議合適投標人；（丙）召開座談會及透過民意調查以了解會員意見；（丁）提升會所資訊科技設施；（戊）及時通知會員有關理事會的決定；以及（己）吸納更多不同年齡、性別和職業的人才來為會所服務。

各會員的精明指導和具建設性的建議必定能幫助我們更有效地為會員提供最佳的服務。

我和我的團隊期待與所有會員攜手合作，使本會成為一個可持續、受尊重和愉快會所。再次感谢大家。

黃德榮

會長

二零二四年四月二十七日